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(00-902 WARSZAWA, WOJ. MAZOWIECKIE)

PETYCJA

Przebudowa linii średnicowej w Warszawie

Szanowni Państwo,

Na podstawie ustawy o petycjach, wnoszę do Prezydenta RP o:
a) podjęcie rozmów z premierem lub właściwym ministrem, lub
b) opracowanie na mocy art. 118 ust. 1 Konstytucji RP [“Inicjatywa ustawodawcza przysługuje ... Prezydentowi Rzeczypospolitej...”] 
projektu specustawy
- w sprawie doprowadzenia do wykonania przez spółkę PKP PLK lub inny podmiot - w ramach obecnie projektowanej największej w 
historii przebudowy warszawskiej linii średnicowej - tzw. płyty transferowej i innych niezbędnych obiektów, co technicznie umożliwi 
przyszłe posadowienie zabudowy nad tą linią.

Uzasadnienie

Urąga powadze centrum stolicy otwarty, szeroki wykop z poprowadzoną linią kolejową (błąd z okresu PRL z jej płytkim 
posadowieniem).

Wczoraj przedstawiciel spółki PKP PLK powiedział w Sejmie, że - z powodu braku podstawy prawnej - tak zostawią na kolejne 
dziesiątki lat, przyznając, że przedłużenie przekrycia średnicy ma jak najbardziej sens
https://www.sejm.gov.pl/sejm9.nsf/transmisje.xsp?unid=5DBA1B67CDBF8CC6C1258983003AC969# (fragment od 12:32:40 do 
12:34:05)
Wybrane slajdy z prezentacji spółki jako załączniki.

Wiadomo też, że posłowie z właściwego zespołu parlamentarnego nie spieszą się z opracowaniem przepisów wprowadzających 
własność warstwową
https://www.sejm. gov.pl/sejm9.nsf/agent.xsp?symbol=POSIEDZENIAZESP&Zesp=760

Z kolei władze Warszawy mają niewielki wpływ na sposób zagospodarowania średnicy (grunt Skarbu Państwa, teren zamknięty w 
rozumieniu właściwej ustawy).

Stąd konieczność zainteresowania sprawą - tak ważną nie tylko w aspekcie społecznym czy funkcjonalno-przestrzennym Warszawy, 
lecz i czysto finansowym (przychody dla Skarbu Państwa z wprowadzenia zabudowy nad linią średnicową) - Prezydenta RP.

Stolica kraju, szczególnie centralna część, winna być wizytówką całego kraju. Stąd też mam nadzieję, że petycja ta spotka się ze 
zrozumieniem.

Wyrażam zgodę na jawność mojego imienia i nazwiska.

Z poważaniem 
Marek Nowak
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